《國際中文教育學報》 訂閱表

《國際中文教育學報》由香港教育大學中國語言學系、哥倫比亞大學中文部及中華書局(香港)有限公司聯合出版。本刊宗旨是凝聚大中華、亞洲、北美、歐洲各地學者專家的知識和力量,構建跨國家跨地域的中文教育學術平臺,推動中文教育研究,探討中華文化在當今世界的意義。

本刊的創刊號已於2017年6月出版,每年出版2期,於6月及12月出版,歡迎訂閱。

公司/單位名稱:				
聯絡人:	_ 電話:_		電郵:	
地址:				_ 郵編(如有):
訂閱數量:	套			
每套訂閱年費:	□ HK\$350	《學報》將寄到本港地區(平郵)		
(只須 選填一項)	□ HK\$450	《學報》將寄到澳門及廣東省地區(平郵)		
	□ US\$80	《學報》	將寄到內地及海外地	區(空郵)

付款方式: 支票 / 信用卡(Visa 或 MasterCard)*

* *請刪去不適用者。*如以支票付款,抬頭請註明「香港教育大學」,背面註明姓名及電話以作識別。如以信用卡付款 (**只適用 Visa 或 MasterCard**),請填妥網上表格付款 (https://ijcle.eduhk.hk/subscript/)。

須知:

- 1. 請填妥訂閱表並郵寄/傳真/電郵至本辦事處,只需填寫訂閱表中文版或英文版其一。
- 2. 為免投遞錯誤,請確保郵寄地址無誤。若郵寄地址在訂閱期間有所更改,請盡快與本刊聯絡。
- 3. 上述資料僅供核實訂戶身份及處理郵寄訂閱的服務,並不會作其他用途。
- 4. 學報訂閱不設退款服務。

《國際中文教育學報》辦事處

地址:香港新界大埔露屏路 10 號香港教育大學 中國語言學系 B2-G/F-01

電郵: ijcle@eduhk.hk 網址: https://ijcle.eduhk.hk

International Journal of Chinese Language Education Subscription Form

The *International Journal of Chinese Language Education* (IJCLE) is jointly published by the Department of Chinese Language Studies at The Education University of Hong Kong, the Chinese Language Program at Columbia University and Chung Hwa Book Co. (H.K.) Ltd. This journal aims to build a crossnational, cross-regional academic platform for Chinese language education. It will consolidate the knowledge and strengths of scholars and experts in Greater China, Asia, North America and Europe to enhance the research in Chinese education and investigate the significance of Chinese culture in the world today.

The first issue was published in June 2017. Two issues are published per year, in June and December.

Organization Name:				
Contact Person:	Tel:	Email:		
Address:		Postcode (if any):		
Quantity:set(s)				
Annual Subscription Fee:	□ HK\$350	Local delivery in Hong Kong		
Select one item only)	□ HK\$450	Surface mail delivery to Macau and Guangdong province		
	□ US\$80	International delivery including China (Air Mail)		
Payment Method: *Cheque / C	Credit card (Visa	a/MasterCard)		
* Please delete as appropriate. For	or cheque paymo	ent, please send us a crossed cheque made payable to "The		
Education University of Hong Ko	ong" and write y	our name and phone number on the back. For credit card payment		

Note:

1. Please fill in the subscription form and return it to our office by post, fax or email. The form should be completed in either English or Chinese.

(VISA or MASTERCARD ONLY), please complete the online subscription form and transaction by visiting

- Please inform us as soon as possible of a change in your address so that your order will be delivered to the correct address.
- 3. Data collected will be used only for verifying the subscriber and processing the subscription service.
- 4. Refund service is not available.

https://ijcle.eduhk.hk/subscript/

International Journal of Chinese Language Education Office

Address: B2-G/F-01, Department of Chinese Language Studies,

The Education University of Hong Kong, 10 Lo Ping Road, Tai Po, N.T., Hong Kong

Tel: (852) 2948 7825 Fax: (852) 2948 7207

Email: ijcle@eduhk.hk Website: https://ijcle.eduhk.hk